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PM 2009:87 RI (Dnr 006-2814/2008) 

 

 

Rapport från Europaforum för andra halvåret 2007 
 

 

Borgarrådsberedningen föreslår att kommunstyrelsen beslutar följande 

1. Rapporten från Europaforum för EU-verksamheten andra halvåret 2007 

godkänns. 

2. Uppföljning av Europaforums arbete ska fr.o.m. 2009 genomföras i Stock-

holms stads årsredovisning. 

 

 

 

Föredragande borgarrådet Sten Nordin anför följande. 

 

Ärendet 

 

Enligt beslut i kommunfullmäktige år 2000 ska EU-verksamheten rapporteras i 

kommunstyrelsen av den strategiska samordningsgruppen Europaforum Stockholm. I 

denna rapport presenteras de EU-policyinitiativ som staden uppmärksammat under 

det andra halvåret 2007. I rapporten redovisas också hur mycket finansiella medel 

som inkom i form av medfinansiering till stadens olika EU-projekt från EU under 

hela 2007. I rapporten beskrivs dessutom kommunstyrelsens engagemang i den euro-

peiska storstadsorganisationen Eurocities.  

 

Beredning 

 

Ärendet har beretts av stadsledningskontoret.  

 

Mina synpunkter 

 

De beslut som fattas av EU-kommissionen har inverkan på Stockholms stad och dess 

invånare. Enligt budget skall därför Stockholms stad ta en aktiv del i och ha en funk-

tionell organisation för att vara en viktig aktör i det europeiska arbetet. Av EU-

kommissionens dryga 400 initiativ under andra halvåret 2007 uppmärksammades 25 

för staden relevanta EU-initiativ.  

Stockholm har som tidigare ett engagemang i storstadsorganisationen Eurocities, 

särskilt i styrelsearbetet. Finansborgarrådet har en plats i styrelsen för Eurocities 

sedan 2005. Det löpande arbetet i styrelsen har delegerats till kommunstyrelseleda-

moten Cecilia Brinck (m).   

Under andra halvåret 2007 var det inga stora EU-finansierade projekt som starta-

de. Däremot var det flera som löpte under halvåret. Den totala summan för EU-stöd 

under 2007 var cirka 23 miljoner kronor fördelade på stadens förvaltningar. Miljö-

förvaltningen låg högst med 5,8 miljoner kronor och därefter utbildningsförvaltning-

en med 4,7 miljoner kronor.  
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Jag föreslår att borgarrådsberedningen föreslår att kommunstyrelsen beslutar följande 

1. Rapporten från Europaforum för EU-verksamheten andra halvåret 2007 god-

känns. 

2. Uppföljning av Europaforums arbete ska fr.o.m. 2009 genomföras i Stock-

holms stads årsredovisning. 

 

Stockholm den 30 april 2009 

 

STEN NORDIN 

 

 

Bilagor 

1. EU-initiativ andra halvåret 2007 

2. Utbetalat EU-stöd för 2007 (hela året) 

3. Stockholms deltagande inom Eurocities 2007 

 

 

Borgarrådsberedningen tillstyrker föredragande borgarrådets förslag. 

 

Särskilt uttalande gjordes av borgarråden Carin Jämtin (s) och Ann-Margarethe 

Livh  (v) enligt följande. 

 

Den totala summan utbetalat EU-stöd till Stockholms stad 2007 är avsevärt lägre än 2006 – 

23 mnkr 2007, att jämföra med 35 mnkr året dessförinnan. De EU-program som är mest aktu-

ella för staden är Europeiska socialfonden samt Mellersta Östersjöprogrammet. Dessa pro-

gram omfattar framför allt frågor om kompetensutveckling på arbetsmarknaden, integration 

och miljö. Det är frågor som den borgerliga majoriteten säger sig prioritera. Ändå har man 

inte förmått söka EU-finansiering till projekt inom just dessa områden, projekt som verkligen 

skulle kunna göra skillnad. Det är beklagligt att majoriteten på så sätt inte förmår göra kon-

kret politik av de frågor de säger sig värna.     

 

Kommunstyrelsen 

 

Särskilt uttalande gjordes av Roger Mogert, Tomas Rudin, Teres Lindberg och  

Malte Sigemalm (alla s) och Ann-Margarethe Livh (v) med hänvisning till det sär-

skilda uttalandet av (s) och (v) i borgarrådsberedningen. 
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ÄRENDET 

 

Enligt beslut i kommunfullmäktige år 2000 ska EU-verksamheten rapporteras i 

kommunstyrelsen av den strategiska samordningsgruppen Europaforum Stockholm. I 

denna rapport presenteras de EU-policyinitiativ som staden uppmärksammat under 

det andra halvåret 2007. I rapporten redovisas också hur mycket finansiella medel 

som inkom i form av medfinansiering till stadens olika EU-projekt från EU under 

hela 2007. I rapporten beskrivs dessutom kommunstyrelsens engagemang i den euro-

peiska storstadsorganisationen Eurocities.  

 

BEREDNING 

 

Ärendet har beretts av stadsledningskontoret.  

 

Stadsledningskontorets tjänsteutlåtande daterat den 2 december 2008 är i huvudsak 

av följande lydelse. 

 

EU-policy 

Stadsledningskontoret anser att bevakningsarbetet sker i linje med det uppdrag SLK har. 

 

Eurocities 

Stadsledningskontoret noterar det under 2007 skett en minskning av stadens deltagande i 

Eurocities arbetsgrupper. 

 

EU-projekt 

Stadsledningskontoret noterar att den totala summan för 2007 har minskat jämfört med före-

gående år då summan låg på 35 miljoner. Denna minskning beror främst på förseningen med 

EU:s nya programperiod vilket inneburit att det under 2007 funnits väldigt begränsade möj-

ligheter att söka finansiering från EU:s fonder och program. Dessutom har hela 2007 varit 

något av ett mellanår som då även ger utslag i redovisningen av EU-stöd för 2007.  Stadsled-

ningskontoret noterar att arbetet med EU-projekt i staden under andra halvåret för 2007 har 

bestått i att förbereda för de kommande utlysningarna inom de EU-programmen som är mest 

aktuella för staden såsom Europeiska Socialfonden och Mellersta Östersjöprogrammet.  

 

 

 

 


